
 
 
 

 

Svar på interpellation från Yvonne 
Svensson (ROOP) angående Herräng 
skola 
 
Yvonne Svensson (ROOP) har i en interpellation till mig ställt frågan om Herrängs skola kan 
användas ”till bygdens föreningar, en idé vore att göra den till en resursskola för integration”. 
 
Svar  
Jag tror det vore bättre att använda Herrängs skola som en grundsärskola, och inte som en 
resursskola. Förvaltningen har fått i uppdrag att titta på detta, där det viktigaste dock är att 
säkerställa vad som är bäst för barnen.  
 
Jag tror vi alla är överens om att de lokaler kommunen äger ska används på ett bra sätt. Enligt 
detaljplanen för Herrängs skola får det bara bedrivas skolverksamhet i de aktuella lokalerna, vilket 
gör det svårt att använda lokalen till något annat än just skolverksamhet. Av samma anledning är 
det också svårt att avyttra lokalerna. Lokalen fyller idag också en viktig funktion vid anordnandet 
av Herräng Dance Camp. 
 
Jag tror vi kommer få anledning att återkomma till en diskussion om detta eftersom det också har 
lämnats in en motion och ett e-förslag om att använda Herrängs skola som en resursskola. När de 
ärendena har beretts av förvaltningen har vi ett bättre underlag för diskussion. Mitt medskick är 
dock att inte låsa sig vid tanken på att det måste vara en resursskola, utan även vara öppen för andra 
alternativ, såsom en grundsärskola. 
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